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Parti Ledamöter Närvarande Förbund

L Mathias Lindow, ordförande xX

M__| Michaela Fletcher

S__| Sofia Almgren-Johansson x

Representanter föreningar Förbund

Gunnel Rönn x DHR

Kjell Andersson X Reumatikerföreningen

Marie Ende Reumatikerföreningen

Berndt Johansson xX SRF

Olle Burebo SRF

Kjell Ivarsson Neuroförbundet

Göran Nilsson x FUB

Jorgen Johansson x FUB

Ann Sjölander FUB
 

Vakant Strokeföreningen
 

Kent Blomnell
IFS Intresseföreningen schizofreni

och andra psykiska diagnoser
 

Eivor Malm Hörselskadades riksförbund
 

Övriga föredragare
 

 

 

Tjänstemän
 

Bengt Andersson,

Tillgänglighetssamordnare
 

 

 

 

 

  
 

Delges
 

Staffan Erlandsson
 

Charlotta Sangregorio
 

Johan Nordström
 

Maria Ulvsgärd
 

Helen Pihl
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KTR § |

Motets oppnande ochvalav justerare

Tillganglighetsradets beslut

Sammanfattning

Ordförande förklarar mötet öppnat och hälsar samtliga närvarande välkomna till mötet.

Ordförande föreslår Sofia Almgren Johansson att justera dagens minnesanteckningar jämte
ordföranden.

2
Justerandes signaturer Utdragsbestyrkande



Österåker
Minnesanteckningar för Kommunala Tillgänglighetsrådet 2024-09-03 4 (10)

 

KTR § 2

Faststallande av dagordning

Tillganglighetsradets beslut

Sammanfattning

Utsand dagordningfastalls utan andring.
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KTR § 3

Godkannandeav foregaende minnesanteckningar

Tillganglighetsradets beslut

Minnesanteckningar fran 2024-05-22 godkanns och lages tll handlingarna.

Sammanfattning

Minnesanteckningar fran 2024-05-22 godkänns och läggs till handlingarna.
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KTR $ 4

Aktuellt från Tillgänglighetsrådet

Tillgänglighetsrådets beslut

Inga beslut tas under punkten $4.

Sammanfattning

Inga aktuella ärenden från tillgänglighetsrådet fanns att redovisa.

Justerandessignaturer Utdragsbestyrkande
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KTR §5

Foreningarnas representanter

Tillganglighetsradets beslut

Inga beslut tas under punkten § 5.

Sammanfattning

SRF: 26/6 genomfördes en bussresa till Wira bruk. Av de 60 medlemmarna som föreningen

har så anmäldesig 17 till utflykten. SRF är besvikna på uppslutningen. Man bjöds på guidad

tur inom bruket som var mycket uppskattad. Man har kommit igång med månadsmöten och

nu är man på Solgården då kyrkan är stängd för renovering Manträffas första måndagen varje

månad. Cirka 20 deltagare på första mötet. Man försöker även få igång föreningsaktiviteter i

Vaxholm mendet går lite trögt. Ny syn och hörselinstruktör Sofie Olsson har börjat i

kommunen.Det är svårt att hitta kontaktuppgifter till henne på hemsidan, detta bör ses över.

FUB: Manhar haft samverkans möte med kommunen. FUB har även haft riksstämma där

föreningen deltog. Bengt Westerberg var talare och han talade om att utvecklingen inom LSS

inte går framåt i den takt som det skulle behövas. På söndag ska det vara fest och grillning i

Vaxholm, cirka 60 deltagare är anmälda. Man ska även ha den tradionella höstfesten i Folkets

hus under november månad. Man hoppas på deltagare från LSS boenden i kommunen

kommer denna gång. Föreläsning av Kia Mundebo gällande demens sker den 7 oktober

mellan 19-21 i Grintorpskyrkanslokaler i Täby. Man önskar deltagare från kommunen.

Reumatikerförbundet: Man driver verksamheten vidare och ny ordförande från feb är Kjell

Andersson. Man har svårt att hitta medlemmar och styrelse. Samarbetar med andra

lokalföreningar, bland annat Vaxholm. Tyvärr så får Vaxholm inte ihop styrelse och

föreningen upphör. Man har bokcirkel varannan vecka som är populär. Kommeratt försöka

få fler aktiviteter. En utflykt anordnades strax före midsommar på Rindö där det kom cirka 25

deltagare. Ska starta upp Hjälpmedelsdagen i under en lördag i mars nästa år och ska bjuda in

utställare och föredragshållare. Lokalföreningen ska samlas nästa lördag med förbundet att

diskutera utmaningar med att få nya medlemmar. Förbundet ska se om man kan ha en

styrelseutbildning.

8
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DHR:Efter senaste mötet så åkte man pendeltåg för att se hur hjälpen var på tåget. Man åkte

från Odenplan till Södertälje. Hjälpen var bättre och sämre beroende på station man besökte.

Roslagsbana går bättre var men det finns brister även där. Sofia ska kolla hur perrongen ser ut

nästa gång hon åker tåg. Mathias jobbar på frågan regionalt för att förbättra tillgängligheten då

detta står i avtalet. DHR önskar att tågvärdarna återkommertill pendeltågen. Sofia tar med sig

önskan till regionen.

Totalförsvarsdagen

Föreningarna upplever att MSB saknades på totalförsvarsdagen. Skyddsrum och dess placering

är en tillgänglighetsfråga och man föreslår att MSB bjuds in till ett tillgänglighetsråd för att

diskutera frågan.

Punkt 6

Nya punkter.

FUB önskaratt det digitala utanförskapet ska motverkas. Personer med IF har svått att få

BankID till exempel. Man kan då inte kommain på 1177 bland annat. Funktionsrätt Sverige

har tagit fram ett förslag som bygger på universell utformning för att så många kan använda

teknik utan att tillgängligheten behöver anpassas i efterhand utan det ska vara klart när

tekniken kommer. Idag finns DigidelCenter i 28 kommuner meninte i region Stockholm.

Testmiljöer för E-tjänster saknas, man ska kunna prova en E-tjänst utan att det är skarpt läge.

Man erbjuder support, olika människor behöver olika hjälp. 1177 har olika hjälpmedel.

Mathias har varit i Estland som är väldigt långt frammei digitalisering. Kolla med någon på

digitalisering, ex Martin Andersson om han kan kommatill KTR för att dessa grupper inte ska

missas.

Berndt från SRF har en fråga gällande tillgänglighet i ÖK Kommunenska arbeta långsiktigt

utifrån en handlingsplan. SRF önskar se handlingsplanen för tillgänglighet. Tillgänglighets

policy för ÖK från 2018.
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Diskussioner om Fyren gällande välkomnande av nya personer. Behövs det någon

”fritidsledare” som välkomnar nya personer.

 

KTR $ 6

Övriga frågor

Tillgänglighetsrådets beslut

Inga beslut tas under punkten $6.

Sammanfattning

=
Justerandes signaturer Utdragsbestyrkande
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Nästa tillgänglighetsråd är den 5 november 2024 klockan 14 till 16 i lokal Storsjön i

Alceahuset.
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Justerandes signaturer Utdragsbestyrkande


